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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen hatással lesz a forrásmegvonás a mezőgazdasági 
szakoktatásra?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A minőségi  és egészséges élelmiszerek nagy mennyiségben történő előállítása lesz a következő
évek egyik legfontosabb kihívása. Az élelmiszer-ellátás és az élelmiszer-önrendelkezés stratégiai és
biztonságpolitikai kérdés. Feltételezem, hogy Miniszter Úr is egyetért az előbb említett állításokkal
és abban sem térhet el a véleményünk, hogy a mezőgazdaság kitüntetett szerepének megfelelően a
szakmai utánpótlás képzését is megfelelő színvonalon kell biztosítani.
 
A Miniszter Úr nemrég a Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetem évzáróján úgy fogalmazott,
hogy  “a  magyar  agrárium  számára  nélkülözhetetlen,  hogy  a  mezőgazdaságban  és  az
élelmiszeriparban  a  világra  nyitott,  innovatív,  modern  tudással  felvértezett  szakemberek
dolgozzanak,  akik  stratégiai  gondolkodás  mentén,  jövőorientáltan  élnek  a  lehetőségeikkel,  és
képesek használni a modern, digitális eszközöket”.
 
A  mezőgazdaságban  várható  kihívások  és  Miniszter  Úr  által  hangoztatott  elképzelések  a
szakképzésről  arra  mutatnak,  hogy  a  szakemberek  képzését  meg  kellene  erősíteni.  A 2023-as
költségvetésből mégis az olvasható ki, hogy mintegy 1,4 milliárd forint összegű forrást terveznek
elvonni  a  mezőgazdasági  középfokú  szakoktatás  intézményeitől  az  előző  évi  költségvetéshez
képest. Az érintettek persze még nem tudnak semmit a megvalósítás módjáról.
 
Kérdezem tehát Miniszter Urat:

1. Milyen hatással lesz a fent említett forrásmegvonás a mezőgazdasági szakoktatásra?



 
2. Tervezik-e egyes iskolák összevonását vagy megszüntetését fent említett forrásmegvonás 

hatására?
 

Várom Miniszter Úr érdemi válaszát!
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